
Referat af afdelingsmødet d. 7. feb. 2019 Kl.19:00 i beboerhuset. 

Dagsorden ifølge lovene: 

P. 1 Valg af dirigent 

P. 2 Nedsættelse af stemmeudvalg 

P. 3 Afdelingens beretning. 

P. 4 Ny strategi for 2019 – 2023, orientering v/ medlem af organisationsbestyrelsen 

P. 5 Effektiv drift, orientering v/ medlem af organisationsbestyrelsen (Susanne) 

P. 6 Indkomne forslag. 

1 Opsætning af teleantenne på Lathyrusvej 89 (Lathyrusblokken) 

P.7 A - Godkendelse af budget for 1/7 2019 – 30/6 - 2020 

 B - Fremlæggelse af årsregnskab for perioden 1/7 – 2017 – 30/6 – 2018 

C – Afdelingsbestyrelsens fremlæggelse af konto 119 200, afdelingsbestyrelsens 

rådighedsbeløb. 

P. 8 Beslutning om afdelingsbestyrelsen skal nedsætte til 3 medlemmer eller forsætte 

med 5 medlemmer som nu. 

P. 9 Afhængig af beslutningen i dagsordens p.8 skal der fortages 

Enten 

A. Valg af formand for afdelingsbestyrelsen for (2år) 

B. Valg 2 medlemmer til afdelingsbestyrelsen (1 for 2 år og 1 for 1 år) 

C. Valg af suppleanter. 

Eller 

A. Valg af formand for afdelingsbestyrelsen for (2år), da den nuværende (Dan 

Frederiksen) har valgt at trække sig  

B. Valg 2 medlemmer til afdelingsbestyrelsen (2 for 2 år og 2 for 1 år) 

På valg er Anders Pliniussen, Allan Sørensen, John Søndergård samt Anders 

Hansen som har valgt at trække sig før tid. 

C. Valg af suppleanter. 

P. 10 Eventuelt. 

 

 



Formanden bød velkommen til de fremmødte beboere og vores inspektør Morten 

Jørgensen, driftmester Martin Kaspersen, Susanne Rasmussen fra afd. A og fra 

organisationsbestyrelsen Bjarne Andersen og gik herefter over til P.1 på dagsorden: 

valg af dirigent. 

Her blev Susanne Rasmussen foreslået og valgt. Hun konstaterede at afdelingsmødet 

var lovligt indkaldt og så til P.3 Formandens beretning. Her fortalte John Søndergård 

om hvordan det første halve år var gået og bestyrelsens turbulente start med en 

formand der trak kort tid efter han var blevet valgt og hvilke tiltag den ny bestyrelse 

havde lavet, så som Halloween med græskarskæring og julehygge og planlagt en 

fastelavnsfest. Der kommer nogle flere spændende aktiviteter i løbet 2019. 

Beretningen blev godkendt. 

Så blev det  

P. 4 Ny strategi for 2019 – 2023, orientering v/ medlem af organisationsbestyrelsen. 

Her fortalte Susanne Rasmussen om den ny strategi og hvordan FAB ser på fremtiden. 

 

P. 5 Effektiv drift, orientering v/ medlem af organisationsbestyrelsen’ 

Her var det igen Susanne Rasmussen der fortalte om den nye effektive drift som 

selskabet er ved at indfører. De er i gang med at samle flere afdelinger så der arbejdes 

på tværs af afdelingerne. 

P. 6 Indkomne forslag. 

Her var der 1 stk. 

1 Opsætning af teleantenne på Lathyrusvej 89 (Lathyrusblokken) 

Der blev vedtaget og stemmerne fordelte sig på følgende: 

28 Ja 11 Nej 3 ugyldige stemmer 

 

P.7 A - Godkendelse af budget for 1/7 2019 – 30/6 - 2020 

 B - Fremlæggelse af årsregnskab for perioden 1/7 – 2017 – 30/6 – 2018 

C – Afdelingsbestyrelsens fremlæggelse af konto 119 200, afdelingsbestyrelsens 

rådighedsbeløb. 

Inspektør Morten Jørgensen gennemgik det hele og der var nogle små spørgsmål om 

diverse ting og det hele blev godkendt. 

 

 



P. 8 Beslutning om afdelingsbestyrelsen skal nedsætte til 3 medlemmer eller forsætte 

Med 5 medlemmer som nu. 

Det blev vedtaget at nedsætte bestyrelsen til 3 medlemmer og stemmer var som 

følgende: 

Ja. 26 Nej: 14 Ugyldige stemmer: 2 

 

P. 9 Afhængig af beslutningen i dagsordens p.8 

Da det blev vedtaget at nedsætte antallet af bestyrelsen til 3 medlemmer, blev følgende 

valgt: 

Formand John Søndergård for 2 år 

Bestyrelsesmedlem Anders Pliniussen for 2 år 

Bestyrelsesmedlem Allan Sørensen for 1 år 

Valg af 2 Suppleanter. 

1. Suppleant Merete Algreen. 

2. Suppleant Anita Juul. 

P. 10 Eventuelt. 

Morten Jørgensen fortalte omkring den nye affaldssortering og hvordan det kommer til 

at forme sig, men ingen ved noget rigtigt endnu og tidshorisonten på dette vides heller 

ikke endnu. 

Omkring vaskeriet, her var meldingen at det skal udliciteres 2019/2020. 

Vedr. el-biler, her bliver undersøgt nærmere, da dette kræver flere forskellige ting og 

diverse krav. 

Der var et spørgsmål om en garage/aflåst område til knallerter og scootere. 

Inspektøren kigger mulighederne. 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

Referent Allan Sørensen 


